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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXV/2009 

Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

odbytej w dniu 06 lipca 2009r  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Kozienicach 

 

 

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył   

S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 

Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, Posła na 

Sejm RP Pana Czesława Czechyrę, zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali 

obrad, oświadczył iż zgodnie z listą obecności aktualnie uczestniczy 19  osób, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania 

uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

 

   W związku z obecnością Posła RP Pana Czsława Czechyrę, zanim przystąpiono do 

realizacji porządku obrad,  Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał – czy Radni mają 

zapytania do Posła RP ? 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani  wniosków. 

 

      Następnie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

     

       Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Pan Mirosław 

Markiewicz zgłosił wniosek formalny, aby z proponowanego porządku obrad zdjąć projekt 

uchwały o numerze roboczym 6 - zmieniającą uchwałę Nr XVIII/314/2004 Rady Miejskiej 

w Kozienicach z dnia 05.02.2004r. w sprawie zasad przyznawania stypendium ze środków 

Gminy Kozienice, celem ponownego przeanalizowania – rozbieżności w opiniowaniu.  

Zmiany przyczynią się do objęcia większej liczby stypendystów, co przyczyni się do 

większego rozwoju sportu w naszej Gminie. 

Proponuje przygotować projekt uchwały na kolejną sesję.  

 

    Za przyjęciem wniosku głosowało – 15 Radnych, głosów przeciwnych – 0, głosów 

wstrzymujących się – 4. 

 

      Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował, aby w punkcie 

 4 podpkt. 4.8, dopisać powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania 

 w wyborach Rady Muzeum Regionalnego w Kozienicach. 

Zgłoszona propozycja została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez 

uwag – jednogłośnie. 

 

    Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda poinformował, iż Prezes 

Zarządu Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Puszcza Kozienicka” Pan Marek 

Przedniczek złożył pismo do Biura Rady Miejskiej w dniu 3.07.2009r. o umożliwienie 

przedstawienia krótkiego sprawozdania na dzisiejszej sesji  z wykonanych czynności, 

podjętych działań przez LGD w punkcie wolne wnioski i informacje. 

   Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż temat ten nie znalazł się  
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w proponowanym wcześniej porządku obrad sesji , w związku z tym zostanie przełożony na 

kolejną sesję. 

Cały komplet dokumentów Radni winni otrzymać na piśmie .  

 

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 

dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 
       

Proponowany  porządek   S e s j i :  

 
1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

   4.1. -  zmian w budżecie Gminy Kozienice  na 2009 rok, 

   4.2. -  przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej 

             własność Gminy Kozienice,    

   4.3. - wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej,  

   4.4. - wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw gruntu, 

   4.5. - zawarcie kolejnej umowy lokalu użytkowego, 

   4.6.-zmieniajaca uchwałę w sprawie wspierania rozwoju sportu kwalifikowanego,  

   4.7.-zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany nazwy i nadania Statutu Bibliotece Publicznej 

          Gminy Kozienice,    

   4.8. – powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów Rady Muzeum  

            Regionalnego w Kozienicach, 

   4.9.-  wyboru Rady Muzeum Regionalnego w Kozienicach na okres kadencji 2009-2013, 

   4.10.- zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia planu odnowy miejscowości Ryczywół  

 5. Informacja Burmistrza o organizacji roku szkolnego 2009-2010.  

 6. Informacja Komendanta Komendy Powiatowej Policji oraz Komendanta Państwowej  

     Straży Pożarnej w Kozienicach o stopniu zabezpieczenia bezpieczeństwa  publicznego i  

     ochrony   przeciwpożarowej.   

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 8. Wolne wnioski i informacje.  

 9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś 

 z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 

porządku obrad? 

 

Radni nie zgłosili żadnych  zmian, bądź innych propozycji.  

 

 Za przyjęciem  proponowanego  porządku obrad  sesji j.w głosowało – 15 Radnych, głosów 

przeciwnych- 0, głosów wstrzymujących się – 4.        

 

Ad. 2. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Protokół Nr XXXIV/2009 z dnia 28 maja 2009 został przyjęty bez zastrzeżeń. 
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Ad. 3. 

   Zanim Radni przystąpili do zgłoszenia interpelacji – Przewodniczący Rady Miejskiej 

zaprezentował w celu przypomnienia i przestrzegania  przez Radnych, zapisów § 41 Statutu 

Gminy dot. zgłaszania i formułowania  interpelacji. 

 

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 

 

Radna Pani Kordula Alicja zapytała:  

- Czy zostaną wygospodarowane pieniądze na wymianę okien w lokalach komunalnych?  

( stan otworów okiennych – fatalny )  

Zwróciła uwagę na nie zadawalającą  jakość utrzymania  terenów zielonych na terenie 

Kozienic,  dlaczego są one  zaniedbywane? 

 

Radny Pan Buczkowski Marek zapytał: 

- Czy w ramach zadania inwestycyjnego dotyczącego budowy kanalizacji deszczowej 

 w ul. Lubelskiej zostaną zamontowane krawężniki przy drodze krajowej? 

- Dlaczego chodniki na terenie miasta nie zostały oczyszczone z piachu po zimie? 

 

Radny Pan Andrzej Gogacz zapytał: 

- Czy jest szansa naprawy dachu na hali sportowej? Jeżeli tak, to kiedy? 

- Czy w związku z ostatnim wypadkiem można zapewnić bezpieczeństwo na stawie 

 w Janikowie?  

- Dlaczego sesja ( pomimo wcześniejszych ustaleń Przewodniczącego Rady Miejskiej)  

została przesunięta z 2 lipca na 6 lipca? Czy jest szansa, aby w przyszłości wszystkie sesje, 

nawet nadzwyczajne odbywały się w czwartki? 

 

Radna Pani Ziółek Grażyna  poruszyła również kwestię związaną z koszeniem traw na 

terenach osiedlowych. 

Prosiła Pana Burmistrza, aby osobiście się tym tematem zainteresował. Radną interesowało 

- Czy kwestia ta będzie załatwiana kompleksowo a nie doraźnie? 

 

Radny Pan Markiewicz Mirosław zapytał: 

- Co z bezpieczeństwem uczestników ruchu na drodze krajowej w okolicy stawu w m. 

Janików? 

- Czy istnieje możliwość zainstalowania aktywnego przejścia na ul. Głowaczowskiej na 

skrzyżowaniu z ulicą Żeromskiego? Należy podjąć stosowne działania, aby zapewnić 

bezpieczeństwo na tym skrzyżowaniu. 

- Dlaczego na osiedlu Energetyki koszenie trawy odbywa się w sposób częściowy a nie 

całościowy? 

 

Radny Pan Kuźnar Stanisław poruszył kwestię związaną z bezpieczeństwem i porządkiem 

publicznym nie tylko na kąpielisku w  Janikowie ale i na Ośrodku Sportu i Rekreacji w 

Kozienicach. 

Po czym zapytał: 

- Co zrobić z faktem dewastowania urządzeń znajdujących się  na terenie Ośrodka Sportu  

i Rekreacji? ( brak właściwego zabezpieczenia ). 

- Czy podczas prezentacji artystycznych osób niepełnosprawnych, działała  winda dla osób 

niepełnosprawnych? 
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  Ad. 4.  

     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał : 

 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2009r. 

Powyższy projekt uchwały wzbudził wiele kontrowersji i  wywołał dyskusję wśród Radnych. 

Radny Pan Ptaszek Mariusz wyraził swoje zaniepokojenie do kwestii związanych z 

wprowadzaniem nowych zadań inwestycyjnych mając na uwadze zagrożenie  realizacji 

starych zadań inwestycyjnych, dotyczących szczególnie  remontu dróg gruntowych, 

zawartych w budżecie na rok 2009. Zastępca Burmistrza ds. technicznych Pan Igor 

Czerwiński wspomniał o realizacji zadań związanych z tymi  remontami.    

 

      Radny Gogacz Andrzej zgłosił wniosek formalny, aby z paragrafu 4 ,  dział  900 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, wykreślić zadanie pod nazwą:  „Budowa 

linii sortowni odpadów komunalnych wraz z niezbędnymi elementami zagospodarowania 

tereny w Kozienicach- II etap”. Burmistrz Gminy zwrócił uwagę, że nie wycofujemy się z 

realizacji tego zadania, ale czekamy na środki zewnętrzne. Występują 2 alternatywy: 

sortownia może być budowana przez gminę, bądź spółkę przy udziale środków 

zewnętrznych. Sama Gmina nie zrealizuje tego zadania. 

 Radny Pan Kowalski Włodzimierz oraz Radny Pan Andrzej Wołos zwrócili uwagę, że 

ewentualne wykreślenie zapisu, jakie proponuje Radny Gogacz spowoduje zmianę 

całościową brzmienia uchwały, w związku z tym należałoby ją od nowa przeredagować. 

 

     Zgłoszony wniosek Radnego Pana Andrzeja Gogacza -  Przewodniczący Rady Miejskiej  

poddał pod głosowanie.  

Za przyjęciem wniosku głosowało - 4 Radnych, głosów przeciwnych- 10, głosów 

wstrzymujących się-5.  

Wniosek nie uzyskał akceptacji. 

 

       Radny Buczkowski Marek zgłosił wniosek formalny, aby w paragrafie 3, zamiast 

„Budowy drogi w miejscowości Wójtostwo” wprowadzić modernizację ulicy Kolejowej. 

 

      Radny Pułkowski Edward zgłosił wniosek przeciwny, aby pozostawić zadanie pod nazwą 

„Budowa drogi w miejscowości Wójtostwo”. 

Po czym Przewodniczący Rady wniosek Radnego Pana Marka Buczkowskiego poddał pod 

głosowanie.  

Za przyjęciem wniosku głosowało -  6 Radnych, głosów przeciwnych - 7, głosów 

wstrzymujących się -6  

Wniosek nie uzyskał akceptacji. 

 

     Radna Pani Ziółek Grażyna zwróciła uwagę na zapis w rozdziale 92116, paragraf 6050 

PT i remont budynku Biblioteki Publicznej wraz z zagospodarowaniem terenu 

 w miejscowości Nowa Wieś. Zapytała, jakie argumenty przemawiają za remontem budynku 

Biblioteki Publicznej i czy nie ma możliwości przeniesienia Biblioteki do pomieszczeń 

szkolnych. Burmistrz zwrócił uwagę, że lokal jest do remontu i należy rozstrzygnąć dalsze 

przeznaczenie tego budynku - dodał, że skłaniamy się, aby funkcje biblioteczne wykorzystać 

 w pomieszczeniach szkolnych. 
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      Radny Pan Markiewicz Mirosław postawił wniosek, aby przegłosować wniosek Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji i Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej 

wypracowany w dniu 1 lipca 2009 tj.:  

w paragrafie 3, dział 921, rozdział 92116 zdjąć kwotę 37.500 zł z zadania „PT i remont 

budynku Biblioteki Publicznej wraz z zagospodarowaniem terenu w m. Nowa Wieś”, 

przeznaczając na remont chodnika przy ulicy Kościuszki. 

 

    Radny Pan Andrzej Kowalski zwrócił uwagę, że nie rozumie tego wniosku, zdaniem 

Radnego należy kwestię tą uporządkować jak najszybciej i zaprosił zainteresowanych do 

obejrzenia centrum Nowej Wsi.  

    Radna Pani Ziółek Grażyna zapytała, czy będą poczynione kroki, aby po 

przeprowadzeniu remontu biblioteki, utworzyć multimedialne centrum informacyjne.  

  Dyrektor Biblioteki Publicznej w Kozienicach Pani Elżbieta Stąpór  wyraziła wolę, aby 

obecny obiekt został  koniecznie  wyremontowany z przeznaczeniem na placówkę 

kulturalną, wniosek taki został złożony. Zwróciła się z prośbą, aby nie zdejmować tego 

zadania z uchwały, wspomniała również o potrzebie dostosowania tego obiektu do 

wymogów sanitarnych. 

   Zgłoszony wniosek Komisji -  Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał pod głosowanie.  

Za przyjęciem wniosku wypracowanego przez  Komisję Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki  i Promocji i Komisję Zdrowia i Opieki Społecznej   głosowało-  2 Radnych, 

głosów przeciwnych- 9, głosów wstrzymujących się-8.  

Wniosek nie uzyskał akceptacji. 

    Pan Radny Kuźnar Stanisław zapytał, na jakie pozycje przeznacza się kwotę 100 tys. zł.  

 w rozdziale 75075- promocja jednostek samorządu terytorialnego.  

    W odpowiedzi na powyższe Burmistrz zwrócił uwagę, że chcą przygotować większą ilość 

środków z przeznaczeniem  na cykliczną organizację Ogólnopolskiego Festiwalu Polskiej 

Piosenki im. Bogusława Klimczuka, w odświeżonej formule, pod nazwą Polski Festiwal 

Kompozytorów im. Bogusława Klimczuka. Prowadzone są negocjacje na temat 

bezpośredniej transmisji przez TV Polsat, aby zwiększyć wydźwięk medialny, co wiąże się  

z dodatkowymi kosztami. 

      Po przeprowadzonej dyskusji Rada przystąpiła do głosowania  nad  pierwotnym 

kształtem  projektu uchwały o numerze roboczym 1. 

Za przyjęciem uchwały głosowało - 14 Radnych, głosów przeciwnych - 3, głosów 

wstrzymujących się - 2. 

Uchwała Nr XXXV/411/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi Kozienickiemu 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został 

przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr  XXXV/412/2009 w załączeniu do protokołu. 

        

    -   w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości   

stanowiącej własność Gminy Kozienice   

 Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag, jednogłośnie. 

Uchwała Nr  XXXV/413 /2009 w załączeniu do protokołu.  

     

- w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na działkę 

oznaczoną nr 2934/2 położonej w Kozienicach przy ulicy 11-go Listopada, 

stanowiącej własność Gminy Kozienice.   
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Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXV/414/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot. części 

działki oznaczonej numerem 2203/29 o powierzchni 22,5 m2 położonej w Kozienicach  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXV/415/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy lokalu 

użytkowego stanowiącego własność Gminy Kozienice będącego w trwałym zarządzie 

Kozienickiego Centrum Kultury, Rekreacji i Sportu im. Bogusława Klimczuka    

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXV/416/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- zmieniająca  uchwałę Nr XVIIII/314/2004 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 

05.02.2004r. w sprawie zasad przyznawania stypendium ze środków Gminy 

Kozienice  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXV/417/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

- zmieniająca uchwałę Nr XXIV/311/2008 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 

09.10.2008r. z późniejszymi zmianami w sprawie wspierania rozwoju sportu 

kwalifikowanego w Gminie Kozienice  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 17 Radnych, głosów  przeciwnych- 1, głosów 

wstrzymujących się- 1. 

Uchwała Nr XXXV/418/2009 w załączeniu do protokołu. 

  

- zmieniająca uchwałę Nr XXXI/514/2005 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia  

     10 lutego  2005r. w sprawie zmiany nazwy i nadania statutu Bibliotece Publicznej  

      Gminy Kozienice 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 Radnych, głosów  przeciwnych - 1, głosów 

wstrzymujących się - 5. 

Uchwała Nr XXXV/419/2009 w załączeniu do protokołu. 

 

     W  tym  momencie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował 

powołanie Komisji Skrutacyjnej w liczbie 3 osób, celem przeprowadzenia i sporządzenia 

protokołu z głosowania z wyboru członków Rady Muzeum na okres kadencji 2009-2013 

przy Muzeum Regionalnym w Kozienicach. 

Propozycja powołania Komisji Skrutacyjnej w liczbie 3 osób została przyjęta w głosowaniu 

jawnym, w obecności 19 Radnych bez uwag – jednogłośnie.  

 

   W związku z tym przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji Skrutacyjnej: 

 

Przewodniczący Rady Pan Mariusz Prawda  zgłosił Radną Panią Zofię Świechowską,  

 

Radna Pani Kordula   zgłosiła Radną  Panią  Renatę Wołos, 
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Radna Pani Zofia Świechowska   zgłosiła Radną  Panią Alicję Kordulę, 

 

Kandydaci wyrazili zgodę do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Propozycja zgłoszonych kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej została przyjęta  

w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych bez uwag, jednogłośnie. 

Głosowanie odbyło się oddzielnie nad każdą z w/w kandydatur.  

 

W tym momencie Przewodniczący ogłosił 5-cio minutową przerwę. 

 

W czasie 5-cio minutowej przerwy Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się. 

 

Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda wznowił obrady. 

 

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej została wybrana Radna Pani Zofia Świechowska. 

   

     Mając na uwadze powyższe  Komisja Skrutacyjna przystąpiła do prac,  sporządziła 

Protokół z przeprowadzonego głosowania z wyboru Rady Muzeum Regionalnego  

w Kozienicach na okres kadencji 2009-2013. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej został odczytany przez Przewodniczącą Komisji Radną Panią 

Zofię Świechowską.  

Do przedstawionego protokołu uwag nie wniesiono. 

W/w Protokół stanowi integralną część niniejszego protokołu.   

  

  Po czym  Przewodniczący Rady Miejskiej zaprezentował projekt uchwały: 

- w sprawie wyboru Rady Muzeum na okres kadencji 2009-2013 przy Muzeum 

Regionalnym w Kozienicach 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXV/420/2009 w załączeniu do protokołu. 

  

  -    zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Planu Odnowy Miejscowości Ryczywół   

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXV/421/2009 w załączeniu do protokołu. 

  

Ad. 5. 

       Informację Burmistrza Gminy o organizacji roku szkolnego 2009-2010 przedstawił 

Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miejskiego Pan Robert Boryczka. 

Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Temat ten był przedmiotem dyskusji posiedzeń branżowych Komisji Rady, Radni otrzymali 

informacje na piśmie. 

Szczegółowe informacje w powyższej kwestii Radni otrzymają w miesiącu wrześniu. 

 

Ad.6. 

      Informację o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Kozienice przedstawił 

Komendant Komendy Powiatowej Policji Pan Stanisław Kondeja.  

Informacja w załączeniu do protokołu. 
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Po wysłuchaniu powyższego sprawozdania, głos zabrali Burmistrz Gminy, Radny Pan  

Kowalski Włodzimierz, Radny Pan Marek Buczkowski, Radna Pani Ziółek Grażyna     

zwracając  uwagę m.in. na następujące kwestie: 

- brak informacji  w sprawozdaniu o miernikach współpracy dzielnicowych 

       z mieszkańcami, 

- ilości spotkań faktycznych prewencyjnych, 

-  procesie zmiany nastawienia społeczeństwa do Policji, 

- na dodatkowe kontrole Policji w związku ze wzmożonym ruchem w dni wekendowe 

na ul. Warszawkiej i ul. Głowaczowskiej,  

- kradzieże torebek z koszyków rowerzystek na terenie miasta.  

Do powyższych kwestii ustosunkował się Komendant Policji Pan Stanisław Kondeja, który 

poinformował o działaniach Policji, patrolach ruchu drogowego.   

 

    Informacje o stanie bezpieczeństwa publicznego w zakresie ochrony przeciwpożarowej na 

terenie Gminy Kozienice przedstawił Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej  

w Kozienicach Pan Zbigniew Szczygieł. 

Informacja w załączeniu do protokołu.  

W dyskusji nad powyższą informacją zwrócono uwagę  na: 

- wdrażanie centrum ratownictwa drogowego 

- system  ratowniczy jednostek OSP, działających na terenie Gminy 

- akcje ratujących ludzi na wodzie 

- zasięg działania jednostek OSP 

Do kwestii związanych z działaniami Straży ustosunkował się Komendant Powiatowy 

Państwowej Straży Pożarnej w Kozienicach Pan Zbigniew Szczygieł. 

    

Ad. 7. 

  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Dot. środków finansowych na wymianę okien: 

W budżecie Gminy na rok 2009 zabezpieczono środki finansowe z przeznaczeniem na zakup 

usług remontowych w wysokości 200.000,00 zł. 

W związku z powyższym w porozumieniu z Kozienicką Gospodarką Komunalną Spółką        

z o. o. (  wykonawcą ) określono kolejność prac remontowych. 

Priorytetowymi pracami, które należało wykonać - uznano remont lokali w których 

występuje zagrożenie zdrowia i życia mieszkańców, jak również przystosowanie lokali 

komunalnych do zasiedlenia przez nowych najemców. 

Kolejnym etapem określenia zakresu prac była realizacja wniosków najemców i dotyczyła 

ona wymiany stolarki okiennej w lokalach mieszkalnych stanowiących własność gminy 

zgodnie z przyjętymi kryteriami ( stan techniczny lokalu, datę złożenia podania oraz 

wywiązywanie się najemy ze swoich obowiązków ). 

Potrzeby w zakresie utrzymania mieszkaniowego zasobu gminy są bardzo duże ( między 

innymi wykonanie zaleconych ekspertyz technicznych, przygotowanie nowych lokali do 

koniecznego przekwaterowania itp. ). 

Na obecnej Sesji uchwalono dodatkowo środki finansowe na zakup usług remontowych  

w wysokości 33.000,00 zł. jak również 100.000,00 zl. na adaptację nowych lokali. 

Z uwagi na kolejność prowadzonych prac remontowych i posiadanych środków realizowane 

będą najpilniejsze potrzeby w zakresie wymiany stolarki okiennej. 

Burmistrz wyraził chęć stworzenia w przyszłym roku programu, aby w sposób kompleksowy 

a nie doraźny, sukcesywnie dokonywano wymiany stolarki okiennej. 
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Dot. terenów zielonych: 

Ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach – Dz. U Nr 236 z 2005r. nakłada 

obowiązek należytego utrzymania porządku i czystości na właścicieli i użytkowników 

terenu. 

Do zarządców Wspólnot Mieszkaniowych w dniu 27 maja i 9 czerwca br. zostały skierowane 

pisma zobowiązujące do natychmiastowego podjęcia czynności w sprawie wykoszenia 

terenów użytkowanych przez poszczególne Wspólnoty. 

W najbliższych dniach zostaną przeprowadzone kontrole z których wnioski zostaną 

przekazane zarządcom terenów do realizacji.   

Burmistrz skierował prośbę do właściwego wydziału Urzędu Miejskiego aby 

 z przeprowadzonej  kontroli sporządzony został raport. Raport z kontroli( jakie czynności 

administracyjne się wydarzyły)  przekazać na piśmie Radnym : Pani Ali Korduli, Pani 

Grażynie Ziółek i Panu Mirosławowi Markiewiczowi. 

 Burmistrz w tej kwestii widzi konieczność zorganizowania spotkania  wszystkich 

zainteresowanych stron. 

  

Dot. krawężników na ul. Lubelskiej: 

W celu odprowadzania wód deszczowych z południowej części miasta rozpoczęto budowę 

sieci kanalizacji deszczowej w ul. Lubelskiej wraz z przykanalikami. W ramach zadania 

zostaną wykonane również niezbędne prace odtworzeniowe w zakresie nawierzchni. 

Zgodnie z prowadzoną korespondencją i posiadanymi informacjami od zarządcy drogi tj. 

GDDKiA w Warszawie w bieżącym roku mają zostać rozpoczęte prace projektowe związane 

z przebudową drogi krajowej nr 48 na przedmiotowym odcinku, która będzie obejmowała 

zakres dotyczący montażu krawężników. 

 

Dot. utrzymania czystości na chodnikach: 

Zamiatanie chodników realizowane jest zgodnie z zawartym porozumieniem z KGK. 

Zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach obowiązek utrzymania 

czystości ciąży na właścicielu posesji graniczącej z chodnikiem. 

Burmistrz apelował do mieszkańców o sprzątanie chodników przed swoją posesją. 

 

Dot. dachu na hali sportowej: 

W tej kwestii odpowiedzi udzielił dyrektor KCKRiS Pan Łuczyński Marek. 

Podjęto działania w tej sprawie. Dach ma być naprawiony do 20 lipca br. 

 

Dot. bezpieczeństwa na stawie w m. Janików: 

W tej kwestii odpowiedzi udzielił dyrektor KCKRiS Pan Łuczyński Marek. 

Podejmowano próby aby staw uzyskał status kąpieliska strzeżonego, jednakże wymagania 

 w tej kwestii są bardzo duże i nie udało się zapewnić wykwalifikowanej kadry ratowniczej, 

która mogłaby zapewnić bezpieczeństwo nad stawem. Kwestia unormowania tej kwestii 

wymaga dużych środków finansowych, infrastruktury na tym terenie, zabezpieczenia 

ratowników, a obecnie nie ma na to pieniędzy. 

Natomiast Jezioro Kozienickie spełnia wszystkie wymogi prawne. 

 

Dot. terminu sesji: 
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W twej kwestii ustosunkował się Przewodniczący Rady Pan Mariusz Prawda, który 

nawiązał do statutu Gminy Kozienice informując, że sesja została zwołana zgodnie  

z zapisami w statucie. Radni otrzymali materiały sesyjne na 7 dni przed terminem obrad. 

Wszystkie sesje,  zwyczajowo odbywają się w czwartki, a w zależności od potrzeb mogą być 

zwołane na inny dzień. 

 

Dot. kwestii bezpieczeństwa na drodze krajowej w m. Janików: 

Wniosek dotyczący bezpieczeństwa uczestników ruchu był wielokrotnie zgłaszany zarządcy 

drogi tj. GDDKiA w Warszawie. W konsekwencji podjętych działań wykonano oznakowanie 

znakami ostrzegawczymi A- 32 / oszronienie jezdni/ oraz zamontowano barierę ochronną, 

co w opinii zarządcy poprawiło bezpieczeństwo. Natomiast wszystkie przypadki łamania 

przepisów przez użytkowników drogi powinny być zgłaszane na Policję. 

Brak zatoki na przystanku spowodowany jest brakiem zgody właściciela na sprzedaż działki. 

 

Dot. przejścia na skrzyżowaniu ulic Głowaczowska- Żeromskiego: 

Wniosek dotyczący wykonania aktywnego przejścia na ulicy Głowaczowskiej zostanie 

przekazany zarządcy drogi tj. GDDKiA w Warszawie. 

 

Dot. dewastacji i wandalizmu na OSiR 

W tej kwestii odpowiedzi udzielił dyrektor KCKRiS Pan Łuczyński Marek, który 

poinformował, iż obecnie jest mniejsza ilość dewastacji i wandalizmu na ośrodku, 

podejmowane są ciągłe działania, aby zapobiec takim incydentom. Na ośrodku nie są 

zabezpieczone dodatkowe służby, aby całodobowo kontrolować teren z uwagi na brak 

środków finansowych. Na dzień dzisiejszy Dyrektor nie posiada informacji o dewastacji 

ośrodka, jego zdaniem nastąpiła znaczna poprawa.  

 

Dot. funkcjonowania windy dla niepełnosprawnych: 

W chwili obecnej winda jest nieczynna, czekają na części od producenta i w możliwie 

najbliższym czasie zostanie ona uruchomiona. 

 

Ad.8  

        Radna Kordula Alicja zgłosiła wniosek o dokończenie ułożenia chodnika na ul. 

Żeromskiego od Ciepłowni do bramy cmentarza. 

    

        Radna Wołos Renata przekazała pokrótce, odczytując  informację Stowarzyszenia 

Lokalnej Grupy Działania o wynikach podjętych działań.  

 

        Temat ten powinien być przeanalizowany, Radni powinni otrzymać materiały na 

piśmie, aby poznać warunki na temat możliwości rozwoju lokalnego. 

         

       Radny Pułkowski Edward zaproponował, aby rozważyć możliwość przeniesienia imprez 

 z udziałem znanych zespołów w Kozienicach z niedzieli na sobotę. Uzasadniając, że 

 w imprezach nie może uczestniczyć młodzież, która pracuje i uczy się poza Kozienicami.     

        

      W imieniu Społecznego Komitetu Kozienickich Dni Ogórka Burmistrz Gminy zaprosił 

Radnych i mieszkańców Gminy Kozienice na coroczne uroczystości związane z obchodami  

„VII Kozienickich Dni Ogórka”, które mają się odbyć w dniu 12 lipca br.  w Piotrkowicach, 

zaś 10 lipca odbędzie się Seminarium „Co nowego w programie ochrony ogórka” w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego.  
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       Radny Pan Andrzej Gogacz podziękował Burmistrzowi,  że Gmina Kozienice 

przystąpiła LGD „Puszcza Kozienicka”. 

   

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

dokonał zamknięcia o godz. 14.30 XXXV SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ 

 w KOZIENICACH. 

 

 

Na tym protokół zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

Elżbieta Kołodziejczyk 

        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 

 

 

 

 

 

 

 


